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Рассмотрена история образования и развития одного из подразделений цен-
трального аппарата Следственного комитета Российской Федерации – следствен-
ного управления по Сибирскому федеральному округу. Сделан краткий историче-
ский обзор органов, предшествовавших образованию следственного управления. 
Изучена структура следственного управления, динамика изменения численности 
штата и приведены биографические сведения о руководящем составе управления и 
его структурных подразделений. Выявлен ряд организационных проблем в деятель-
ности следственного управления и спрогнозированы перспективы его дальнейшего 
развития и модернизации.
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Discusses the history of formation and development of one of the subdivisions of the 
Central office of the Investigative Committee of the Russian Federation - the investiga-
tion Department in the Siberian Federal district. A brief historical overview of the bodies, 
preceding the formation of the division. Studied the structure of the investigation Depart-
ment, the dynamics of changes in the state and provides biographical information about 
the management team of the management and its structural divisions. Revealed a number 
of organizational issues in the activities of the investigation Department and envisages the 
prospects of its further development and modernization.
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